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Under Folktandvårdens första styrelsemöte 2015 låg fokus på en genomgång av årsredovisningen 

för 2014. 

Arbete för ökad tillgänglighet  
Folktandvården har under 2014 arbetat på flera sätt för att öka tillgängligheten. 

 

- Vi har flyttat in i nya lokaler i exempelvis Trollhättan, Skövde och Kvillebäcken i Göteborg och 

samlokaliserat kliniker för att öka kapaciteten. Vi har också utökat öppettider på flera av våra 

kliniker och gjort en översyn av inkommande remisser till specialisttandvården, säger Gunnar 

Eriksson, tandvårdsdirektör. Dessutom har Folktandvården nu en mobil klinik som sätts i drift för 

att öka tillgängligheten på orter där det inte finns en stationär klinik, och för barn, unga och äldre 

genom att finnas i nära anslutning till skolor och äldreboenden. 

Positivt ekonomiskt resultat 
Folktandvården Västra Götaland omsätter nära 2,2 miljarder kronor och det ekonomiska resultatet 

för 2014 är 14,8 miljoner kronor. 

 

- Det är väldigt glädjande att vi trots en svag utveckling av ekonomin i början av året nu har ett 

positivt resultat på nära 15 miljoner, säger nytillträdde ordförande Stig-Olov Tingbratt. 

 

 - Detta har vi klarat genom målmedvetet arbete i hela organisationen, tillägger vice ordförande 

Jens Söder.  

Nära 16 000 nya frisktandvårdskunder 
Under 2014 har ytterligare 15 878 personer valt att teckna avtal om Frisktandvård, tandvård till fast 

pris per månad. Vid årets slut hade nära 142 000 personer i Västra Götaland Frisktandvård hos 

Folktandvården. 

 

- Genom vår Frisktandvård får kunderna bättre koll på sina kostnader och en överenskommelse 

med oss om hur de ska sköta sina tänder på bästa sätt. Många upplever det som väldigt positivt 

och känner större trygghet med ett friskatandvårdsavtal, säger Jens Söder. 


